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PROTOKÓŁ NR I/2022  

POSIEDZENIE KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, ROZWOJU I GOSPODARKI  

Z DNIA 11 STYCZNIA 2022 R. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Leszek Kruk – Przewodniczący Komisji.  

Protokolantka – Ewelina Jurij 

Liczba obecnych radnych: 4/4 

Zaproszeni goście: Radosław Sobecki – Wójt Gminy Krzemieniewo 

Załączniki: Lista obecności, „Plan zamówień publicznych na rok 2022”. 

Dnia 11 stycznia 2022 r. o godzinie 10:00, w Urzędzie Gminy Krzemieniewo, odbyło się posiedzenie 

Komisji Ochrony Środowiska, Rozwoju i Gospodarki w celu omówienia planowanych inwestycji  

w roku 2022. W spotkaniu uczestniczyli wszyscy członkowie komisji oraz Pan Radosław Sobecki – 

Wójt Gminy Krzemieniewo oraz protokolantka.  

Przewodniczący Komisji Leszek Kruk zaproponował następujący porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości.  

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Omówienie planowanych inwestycji w roku 2022.  

4. Wolne głosy i wnioski.  

5. Zakończenie.  

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości  

Leszek Kruk - Przewodniczący Komisji, otworzył posiedzenie witając wszystkich zgromadzonych. 

Obecni byli wszyscy członkowie komisji (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu). Po przywitaniu wszystkich i podpisaniu listy obecności, Przewodniczący przeszedł  

do kolejnego punktu posiedzenia.  

Ad 2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

Przewodniczący poinformował, że projekt protokołu z poprzedniego posiedzenia był do wglądu  

w Biurze Rady. W związku z powyższym zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi co do protokołu.  

Członkowie komisji nie wnieśli uwag.  

Protokół Nr X/2021 ze wspólnego posiedzenia komisji z dn. 14 grudnia 2021 r. został poddany pod 

głosowanie. W głosowaniu udział wzięli obecni członkowie komisji.  

Protokół Nr X/2021 z dn. 14 grudnia 2021 r. został zatwierdzony jednogłośnie. 

Ad 3. Omówienie planowanych inwestycji w roku 2022 

Przewodniczący Posiedzenia oddał głos Wójtowi Gminy prosząc o przedstawienie informacji. Wójt 

przekazał wszystkim członkom komisji „plan zamówień publicznych na rok 2022”, który stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Kolejno poinformował, że na chwilę obecną można mówić  
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o inwestycjach, które zostały zapisane w uchwale budżetowej. Planowanie kolejnych inwestycji będzie 

możliwe po określeniu nadwyżki budżetowej. Dodał, że trwają również przygotowania do realizacji 

zadań w związku z Rządowym Programem „Polski Ład”.  Następnie przenalizowano i omówiono „plan 

zamówień publicznych na rok 2022”.  

 1. Przebudowa drogi gminnej Krzemieniewo – Brylewo (w ramach programu  

 „Polski Ład”) 

Wójt wyjaśnił, że w związku z tym przedsięwzięciem zostanie wykonany plan funkcjonalno-użytkowy, 

który stanowi załącznik do specyfikacji przetargowej. Omówił również kwestie techniczne związane  

z drogą. Poinformowano radnych, że droga zostanie poszerzona do szerokości 5,5-6,0m na odcinku  

od ul. Dworcowej w Krzemieniewie do wysokości Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Krzemieniewie, dodatkowo zostanie zamontowane oświetlenie. Kolejno przekazano radnym, że na to 

zadanie nie ma jeszcze środków tylko jest tzw. promesa i że planuje się jeszcze w tym miesiącu ogłosić 

przetarg. Specyfikacja została już przygotowana. 

 2. Budowa ścieżki rowerowej Karchowo- Górzno (w ramach programu „Polski Ład”) 

Wójt wyjaśnił, że to przedsięwzięcie jest na zasadzie „zaprojektuj – wybuduj”. Budowę ścieżki planuje 

się od wysokości Sali wiejskiej w Karchowie go w kierunku Górzna. Wójt dodał, że niestety inwestycja 

wiązać się będzie z wycinką kilku drzew. Ogłoszenie przetargu również planuje się na styczeń. 

 3. Wymiana opraw oświetleniowych na terenie gminy (w ramach programu „Polski Ład”) 

Radni zostali poinformowani, że w ramach tej inwestycji planuje się wymienić wszystkie oprawy 

sodowe na oprawy typu LED. Radni wyrazili zdanie, że dzięki temu przedsięwzięciu gmina 

Krzemieniewo wygląda coraz lepiej, a także wyrazili zdanie, że popierają tego typu przedsięwzięcia. 

Na to zadanie zostanie również ogłoszony przetarg. Wójt dodał, że w ramach Funduszu Rozwojowego 

planuje się postawić 14 opraw w miejscowości Drobnin, doświetlić ścieżkę w Garzynie  

od ul. Ogrodowej do Os. Słonecznego, zamontowanie dodatkowej oprawy w Kociugach. 

 4. Budowa toru rowerowego PUMPTRACK 

Wójt przypomniał, że na tę inwestycję otrzyma się dofinansowanie w wysokości 86 tys. zł.,  

została podpisana umowa z Urzędem Marszałkowskim w roku ubiegłym. Całkowity koszt to ok. 

130 tys. zł, jednakże po zakończonym przetargu poznamy ostateczny koszt. Wójt nadmienił, że tor, 

zostanie postawiony przy ORLIKU w Krzemieniewie. Dodał również, że dokłada się wszelkich starań 

by teren ten był jak najbardziej ciekawy. Radni zauważyli, że obecny plac zabaw nie nadaje się do 

użytku i zaproponowali jego przeniesienie. Wójt wyjaśnił, że nie jest się w stanie wybudować dużych 

placów zabaw w każdej miejscowości, gdyż jest to bardzo kosztowna inwestycja. Niemniej jednak 

wszelkie doposażenia czy budowa małych palców zabaw realizowana jest w ramach Funduszy 

Sołeckich poszczególnych miejscowości. Radni wyrazili aprobatę oraz dodali, że place zabaw przede 

wszystkim muszą być stawiane w bezpiecznych miejscach. 

 

 5. Budowa ścieżki rowerowej w m. Bojanice 

Wójt na wstępie zaznaczył, że na tę inwestycję nie ma się za wiele czasu, gdyż jej realizacja powinna 

się zakończyć w czerwcu 2022 r. Pozyskano na ten cel dofinansowanie w wysokości 300 tys. zł  

w ramach programu dla Wsi PPGR. Planowane ogłoszenie przetargu: luty 2022 r. 
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6. Budowa placów zabaw 

Wójt nadmienił, że planów na budowę placów zabaw jest wiele za sprawą realizacji przedsięwzięć  

z tytułu funduszu sołeckiego, jednakże proponuje się również dołożyć środki do tych inwestycji. 

Przypomniał, że w planuje się zbudować plac zabaw w Górznie nad jeziorem. Nadmienił, że teraz jest 

to możliwe ze względu na uregulowania związane z terenem. Wójt wyraził zdanie, że ma nadzieję,  

że dzięki temu teren będzie bardziej atrakcyjny. Wyjaśniono również kwestie związane  

z przeniesieniem pola biwakowego. Wójt nadmienił, że planuje się również rozszerzyć ofertę 

gastronomiczną na tym terenie. Radni wyrazili duże zadowolenie w związku z pomysłem i wyrazili 

swoją aprobatę. Na tym zakończono omówienie kwestii związanych z inwestycjami zaplanowanymi na 

2022 r. 

Ad 4. Wolne wnioski i głosy.  

Wolnych głosach i wnioskach radni zgłosili Wójtowi wszelkie usterki, które należałoby naprawić.  

Wójt ustosunkował się do próśb. Radni zapytali czy budowa ścieżki Karchowo - Górzno zostanie 

zlokalizowana w pasie drogowym. Wójt odpowiedział, że będzie potrzeba wykupienia gruntu, i że odbył 

już pierwsze rozmowy z rolnikiem. Kolejno radni omówili porządek obrad Sesji, która została 

zaplanowana na 24 stycznia. Zostały omówione przygotowane projekty uchwał. Radni szczególną 

uwagę skupili na projekcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników oraz przyjęcia regulaminu prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników. Wójt wyjaśnił, że jest to wynikiem ustawy, i że rada ma 

obowiązek wyznaczyć takie miejsce oraz uregulować kwestie związane z handlem w piątki i soboty dla 

rolników i ich domowników. Na sam koniec spotkania poruszono kwestie odśnieżania ulic.  

Ad 5. Zakończenie.  

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane, podziękowano Panu Wójtowi za przedstawienie 

tematu i uczestnictwo w posiedzeniu. W związku z powyższym Przewodniczący zakończył posiedzenie 

Komisji.  

Posiedzenie zakończyło się o 11:45 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Leszek Kruk     Andrzej Banaszak 

………………………………..    ……………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Ochrony    (członek komisji) 

Środowiska, Rozwoju i Gospodarki)    

Mirosław Wasiółka     Bernadeta Busz 

………………………………..    ……………………………….. 

(Członek komisji)     (członek komisji) 

Ewelina Jurij 

……………………………….. 

(Protokolant) 

 


